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Trygg i Täby utskottets ordförande 

Kommunfullmäktige 2025-06-16 

Svar på interpellation från Annelie Preve (SD) 
Hur avser ni agera med hänsyn till de nya regler 
som trädde i kraft den 1 april 2025 för 
kamerabevakning för att skydda våra ungdomar 
från drogförsäljning nära skolområden? 

Annelie Preve (SD) har i en interpellation den 19 maj 2025 ställt frågor om Täby 

kommuns trygghet- och säkerhetsarbete, specifikt kopplat till de nya reglerna 

angående kamerabevakning.  

Den 1 april 2025 trädde lagändringar i kamerabevakningslagen (2018:1200) i 

kraft. Dessa innebär bland annat att kommunen inte längre behöver ansöka om 

tillstånd för kamerabevakning hos Integritetsskyddsmyndigheten (IMY). Det blir 

i stället kommunen själv som ska göra en bedömning om kamerabevakningen är 

laglig. 

Täby kommun arbetar i dagsläget med kameraövervakning i syfte att förebygga 

brott och skapa trygghet för kommunens invånare. Bland annat är värmekameror 

uppsatta vid samtliga skolor för att fånga upp olämpliga beteenden på skolornas 

områden. Kommunen har också en samverkansöverenskommelse med 

lokalpolisområde Södra Roslagen och för kontinuerlig dialog angående lämpliga 

platser för kamerabevakning. 

Polisen genomför årligen, sedan 2017 en kartläggning av öppna drogscener 

(ÖDS) i region Stockholm. Täby kommun har ingen plats som kategoriseras som 

en ÖDS.  

Patric Hamilton (M) 
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